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Protokoll från ordinarie stämma för Fågleviks Samfällighetsförening  

GA:5 och GA:6, 2009-03-18 i Zenithgården. 
 
1. Mötets öppnande. 

Sittande ordförande Irene Gustavsson öppnade mötet.  
 
2. Val av mötesordförande. 

Till ordförande för stämman valdes Irene Gustavsson. 
 
3. Val av mötessekreterare.  

Till sekreterare för stämman valdes Annelie Lind. 
 
4. Mötet behörigt utlyst. 

Stämman godkände att mötet var behörigt utlyst. 
 
5. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes av stämman. 
 
6. Val av två justeringsmän att jämnte mötesordförande justera stämmoprotokollet. 

Till justeringsmän valdes Maria Ristola och Stefan Hasselfors.   
 
7. Val av två stycken rösträknare. 

Till rösträknare valdes Maria Ristola och Stefan Hasselfors.  
 
8. Styrelsens förvaltningsberättelse. 

Ordförande gick igenom förvaltningsberättelsen.  
 
9. Revisionsberättelse. 

Judith Labundy gick igenom revisionsberättelsen. 
 
10. Ansvarsfrihet för styrelsen. 

Stämman godkände ansvarsfrihet för styrelsen för 2008. 
 
11. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 

 
Framställan från styrelsen: 
Ett stort tack till den avgående styrelsen, speciellt de som inte fortsätter i nya poster. 
 
En motion kom in ifrån Per Sörensen angående städdagen. Hur är närvaro/frånvaro på städdagen? 
Motionen innehöll förslag att ge en ersättning till dem som deltager på städdagen eller leja bort 
städningen. Stämman valde att avslå motionen men att titta vidare på förslag att få folk att 
komma ut på städdagen.  
Inriktning: 
Stora städjobb skall läggas ut på entreprenad. 
Lättare städjobb och gemenskap skall vara fokus på städdagen. 
Stämman biföll att vi skall ha en städdag under juni månad. 
Korvgrillning för alla i området efter städning på städdagen. 
 
Att hålla rent och klippa gräs utanför egen tomt bör alla i samfälligheten göra. Om vi alla hjälps åt 
får vi ett trevligare och finnare område.  
 
Stämman beslutade att ha en städdagskommitteé som kommer att planera och organisera 
städdagen. Deltagare kommer att vara två från styrelsen samt Thomas Carlsson och Linda 
Malmqvist. 

 
12. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. 

Ordförande gick igenom utgift- och inkomststat. Stämman godkände utgifts- och inkomststat. 
Debiteringslängd godkändes av stämman. 

 
13. Val av styrelse.  

Invalda förra året, 2008, på 2 år: 
Post   Namn  Antal år Adress 
Ledamot, ordförande  Irene Gustafsson. 2 år Näckrosvägen 9 
Ledamot, sekreterare Annelie Lind  2 år Näckrosvägen 21 
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Dessa ledamotposter valdes 2009: 
Post   Namn  Antal år Adress 
Ledamot  Jan Ramstedt 2 år Näckrosvägen 11 
Ledamot, kassör  Susanne Svensson     2 år Gullfjällsvägen 18  
Ledamot  Stefan Hasselfors 2 år Lillebyvägen 29 

 
Firmatecknare för Fågleviks Samfällighetsförening GA:5 och GA:6 är ordförande Irene Gustavsson 
och kassör Susanne Svensson, var och en för sig.  
 
Dessa suppleantposter valdes 2009: 
Post   Namn  Antal år Adress 
Suppleant  Maria Normark 1 år Gullfjällsvägen 3 
Suppleant  Annika Hulthén 1 år Näckrosvägen 33 
Suppleant  Niclas Vemdal 1 år Brottarvägen 4 
 

14. Val av områdesansvariga 
Dessa områdesansvariga valdes 2009: 
Post   Namn  Antal år Adress 
Områdesansvarig  Anders Sandahl 1 år Kvarnfallsvägen 2 
Områdesansvarig  Ingvar Karlsson 1 år Solhällsvägen 14 
Områdesansvarig  Fredrik Svensson 1 år Brottarvägen 6 
Områdesansvarig  Gunnar Pernhult 1 år Gamla Lillebyvägen 103 
Områdesansvarig  Daniel Karlsson 1 år Tennvägen 10 
 

15. Val av revisorer. 
Dessa revisorer valdes 2009: 
Post  Namn  Antal år Adress 
Ordinarie:  Inger Karlsson 1 år Solhällsvägen 14 

  Judit LaBundy 1 år Fågleviks Fjällväg 12 
Revisorssuppleant:  Anders Sandahl 1 år Kvarnfallsvägen 2 

 
16. Val av valberedning. 

Maria Normark och områdesansvariga valdes till valberedning. 
 
17. Övriga frågor. 

Förslag att köpa in fyra papperskorgar och sätta upp papperskorgar i området vid anslagstavlorna. 
Thomas Carlsson anmälde sig ansvarig för att tömma papperskorgarna. Årsstämman godkände 
detta förslag.  
 
Förslag att sätta ut ejdrarna på Fågleviksvägen igen. Styrelsen kommer att titta på detta i 
samband med asfaltering. 
 
Hur skall boende vid krondikena sköta diket? Skall boende, men angränsande tomt till krondike, 
sköta krondikena? Stora jobb på krondiken skall beställas från entreprenad. Klippning, rensning 
och hålla rent i dikena utanför sin fastighet görs av boende.  
Gemensamt jobb på rensning i dikena görs på städdagen. 
   
Grusupptag i området. Förslag att ta upp grus på trottoaren på Fågleviksvägen.  
Styrelsen kommer att ser över hela området och kommer att ta beslut på om vi skall beställa 
grusupptag av alla våra vägar eller bara några vägar. 
 

18. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt. 
Påskrivet original av stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt för påseende hos 
sekreterare Annelie Lind på Näckrosvägen 21.  
Kopia av stämmoprotokoll kommer att finnas på föreningens hemsida www.fåglevik.info samt  
Även finnas uppe på föreningens informationstavlor i området. 
Vill någon ha en egen kopia av stämmoprotokollet kontakta Annelie Lind. 

 
19.  Mötets avslutning.  

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade stämman avslutat. 
 
Vid protokollet Ordförande  Justeringsman Justeringsman 
 
 
Annelie Lind  Irene Gustavsson Maria Ristola  Stefan Hasselfors 


